
 

Aan het college van B&W van Almelo  
Via e-mail: bestuurssecretariaat@almelo.nl  
Cc: raadsgriffie  
 
 
Plaats en datum    Betreft 

Almelo, 31 december 2020   Schriftelijke vragen bestuursvleugel stadhuis  
 
Geacht college,  
 
In de bestuursvleugel van het stadhuis zijn (ver)bouwwerkzaamheden gaande. Naar verluidt verhuist de 
griffie om plaats te maken voor een uitbreiding van kantoorruimten ten behoeve van B&W.  
Navraag deze dagen levert tot nu toe op dat dit in kringen van de raad niet bekend is gemaakt, dat het 
niet besproken is in het presidium. Ook de raad is niet geïnformeerd, bijvoorbeeld via het Raadkompas.  
De fracties van PvdA, D66, Leefbaar Almelo, GroenLinks, SP, Lijst Cete en Forum voor Rechts vinden het 
een vreemde gang van zaken en voelen zich overvallen. De griffier en de griffie zijn er voor de 
gemeenteraad. De griffie behoort niet tot het ambtelijk apparaat, maar is benoemd door en in dienst van 
de raad. Zaken die de griffie aangaan waaronder de outillage zijn zaken die de raad aangaan. Bovendien is 
de griffieruimte in de bestuursvleugel ook direct faciliterend voor de raad, o.a. door de lange tafel, de 
lockers, garderobe, directe toegangsmogelijkheden en de Leeskamer.  
Laat dit ook duidelijk zijn: e.e.a. voelt wrang bij de fracties omdat de verbouwing een op het oog kostbare 
verbouwing is, door de gemeenschap gefinancierd.  
 
Wij hebben naar aanleiding van de verbouwing tevens uitbreiding van B&W-territorium in de 
bestuursvleugel en verplaatsing van de griffie, verder operatie genoemd, de volgende vragen: 
 
1. Wat behelst deze operatie? 
2. Wat is de reden voor deze operatie? 
3. Wat zijn de totale kosten van deze operatie? 
4. Wat zijn de consequenties voor de griffie en de gemeenteraad? 
5. Wat zijn de consequenties voor de (gebruikers van de) vergadercapaciteit op de 1e verdieping? 
6. Welke kanttekeningen hebben in de besluitvorming een rol gespeeld om de operatie al dan niet te 

laten doorgaan? 
7. Hoe en wanneer is er gecommuniceerd over deze operatie?  

▪ Klopt onze indruk dat wij eerst door het feitelijk gaande zijnde verbouwwerk op de hoogte zijn?  
▪ Had de raad (presidium) niet eerder geïnformeerd/geraadpleegd moeten worden? Zo nee, 

waarom niet?  
8. Is er sprake van een verandering in de privacy voor de raad(sleden) door deze operatie? (Toelichting: 

raadsleden konden aan de lange tafel bij de griffie werken, en in de Leeskamer, uit het zicht) 
9. Is er sprake van een verandering in de toegankelijkheid van B&W voor de raad(sleden) door deze 

operatie? (Toelichting: de B&W-ruimte lijkt straks niet meer direct toegankelijk vanuit de griffie).  
Nota bene: de gordijnen bij B&W geven een signaal en beleving van verborgenheid. Zeker niet een van 
transparantie. Dat is merkwaardig als je beziet dat de uitstraling van ons stadhuis transparantie is. Dit 
heeft de architect van dit gebouw beoogd. Corona kan niet als excuus dienen dat B&W een ‘onneembare 
vesting’ is of wordt. 

10. Is deze operatie overeenkomstig of strijdig met de besluitvorming “raad ten aanzien van bestuurlijke 
ruimten, raad en griffie”, gemaakt bij de bouw van het stadhuis? Graag uw toelichting. 

 
Hartelijke groet, 

De fracties van PvdA, D66, Leefbaar Almelo, GroenLinks, SP, Lijst Çete en Forum voor Rechts 
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